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Tisztelt Elnök Asszony!

„Mit kíván tenni a Kormány a 4-es számú főút Nyíregyháza-Záhony közötti, Székely települést
kikerülő szakaszának balesetmentesítése érdekében?" címmel a Házszabály 91 . § alapján kérdést
kívánok benyújtani Kóka János Gazdasági és közlekedési miniszter részére . A kérdésre a választ
írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!
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Kérdés

Köztudott, hogy újabb elkerülő úttal bővült a 4-es számú főút Nyíregyháza-Záhony közötti, Székely
települést kikerülő szakasza, amelyet a napokban Veres János pénzügyminiszter avatott fel .

Az már kevésbé tudvalévő, hogy a gépjárművezetők számára amennyire kedvező az elkerülő út
létrejötte, legalább annyira hátrányos is . A szabolcsi településeket kikerülő főútrész a helyi lakosok
szerint ugyanis rendkívül balesetveszélyes, tekintettel arra, hogy a Demeeseri bevezető út
kereszteződésében sem jobbra, sem balra nem került kiépítésre soroló sáv, fokozva ezáltal a
közlekedési balesetek kockázatát.

Nyilvánvaló, hogy a fenti közlekedési rendellenesség orvosolható lett volna egy a jelenlegi állapotnál
jóval biztonságosabb körforgalom kiépítésével, amelynek kivitelezése nemcsak műszaki, hanem
anyagi szempontból sem lett volna megterhelőbb .

Súlyosbítja a helyzetet, hogy a szabolcsi gazdák már most jelezték, földjeiket a jelenlegi közlekedési
állapotok között nem tudják megközelíteni .

A fent előadottak alapján kérem a t . Miniszter urat, nyilatkozzon abban a kérdésben, mit kíván tenni a
Kormány a 4-es számú főút Nyíregyháza-Záhony közötti, Székely települést kikerülő szakaszának
balesetmentesítése és a környező földterületek könnyebb megközelíthetősége érdekében .

Mielőbbi válaszát várva, maradok
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